
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 837
Vil ministeren oplyse, om der foreligger skriftlige vurderinger i ministeriet af re-
lationen mellem ulovlig cannabis og bandeaktivitet, og hvis ja, vil ministeren
oversende disse vurderinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Torsten
Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand

1/1

Retsudvalget 2016-17
REU Alm.del  Spørgsmål 837
Offentligt


